
Resistorns retroaktiva reflektioner (R3)

Resistorns resumé

Årets elfte StÖT kan i enkla och snabba mån sammanfattas:

• Styrelsen har valt in fler gästmedlemmar till sektionen. Se punkt 3.1
Välja in gästmedlemmar

• Styrelsen har tagit ett beslut om att köpa in nya och fräscha köksprylar
till Tolvan.

• Styrelsen har genomfört en gasque för E-80 alumner, Funqfesten, mid-
dag med Ion-secten och december-SM samt annordnat (tillsammans
med elektro-föreningen i Uppsala) julsittningen i Uppsala.

Resistorns raljeri



Resistorns rotvälska

Då protokollet består av diverse kryptiska (och ofta totalt meningslösa)
förkortningar kan dessa behöva förtydligas för virriga läsare.
å på
s.a.s. så att säga
m.a.o. med andra ord
hr herr
hrn herrn
hrr herrar(-na)
frkn fröken
frknr fröknar(-na)
s.k. så kallad(-de)
div. diverse
v.m.k. vad man kallar
bl.a. bland annat
s.m.s. som man säger
div. divergens
s.t.s. som tog studenten
s.d.h. som det heter
t.s.f. till skillnad från
m.e.m. mer eller mindre
i.o.f.s i och för sig
f.t. för tillfället
å.a.s. å andra sidan
s.g.s. så gott som
o.dyl. och dylikt
s.a.s. så att säga
div. din mamma
ex.vis. exempelvis
ä.k.s. även känd som
ev. eventuellt
ö.h.t. över huvud taget
å gr. av på grund av
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Protokoll fört vid:
Konglig Elektrosektionens
StyrelseÖverläggningsTräff 11
Söndagen den 10 december
u.n.å. 1000100 (2023 b.t.)
å Tolvan, Stockholm

1 Formalia

Mötets högtidliga öppnande

Mötet öppnas klockan 15:12 av Supraledare Elin Björklund. I bakgrunden
till mötet pågår sillizen efter Sektionen för Medicinsk Tekniks 15-årsjubileumsfest.
Eftersom någon särskilt berusad (eller bakfull) människa lämnat något slags
beredningsjärn å går brandlarmet igång. Mötet fortsätter dock i väntan å
Tempest-vakter.

1.1 Närvaro

Å gr. av sillzen är mötesnärvaron något sviktande vid mötets öppnande.
Endast Frkn Björklund, hr Johan Wirén, hr Patrik Nicolausson samt hr
Alvar Winquist befinner sig i Funqrummet. Närvaron som visas under är
den för resterande möte.

Elin Björklund Supraledare tillika Ordförande
Milad Javadi Halvledare tillika vice Ordförande
Johan Wirén Resistor tillika Sekreterare
Elias Kollberg AMSe
Patrik Nicolausson Kollektor tillika Ekonomiansvarig
Nova Höög Klubbmästare
Johan Höglund Fø F
Alvar Winquist Revisor

1.2 Försenad ankomst

Likt tidigare är väldigt få närvarande vid mötets öppnande. Vi förstår därav
att de försenade personernas intresse och engagemang för styrelsen verkar
ha nått sitt slut. Dessa fördärvade personer är: frkn Nova Höög, hr Elias
Kollberg, hr Milad Javadi samt hr Johan Höglund.1

1Särskilt märkligt i hr Höglunds fall eftersom han ska sitta som Supraledare nästa år.

1 Justeras:
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1.3 Adjungeringar

Inga adjungeringar.

1.4 Behörigt utlyst

Mötet anses behörigt utlyst.

1.5 Fastställande av föredragningslista

Föredragningslistan fastställs i sin helhet.

1.6 Publicering å webben

Mötet tillåter publicering å webben med namn.

2 Rapporter

2.1 Rapport från Supraledare tillika Ordförande

Sen det tidigare mötet har styrelsen genomfört den s.k. återfallsgasquen (den
hölls alltså precis efter förra StyrelseÖverläggningsTräffen). Frkn Björlund
berättar även att styrelsen hållit i middag med Ion-Secten samt sett till att
en ny styrelse valts å december-SM. Vidare har styrelsen annordnat Funq-
festen och representerat å Sektionen för Medicinsk Tekniks 15-årsjubileumsfest,
där de gav en moped till jubilaren. Vidare har frkn Björklund deltagit i ett
ordföranderåd.

2.2 Rapport från Halvledare tillika vice Ordförande

Hr Javadi har framförallt sysselsatt sig med att kommunicera med Uppsa-
las styrelse för att koordinera sittningen som annordnades där. Vidare har
han skickat ut inbjudan till denna StyrelseÖverläggningsTräff. För att göra
detta använde (utnyttjade) hrn den nästkommande Halvledaren, frkn Marla
Touma, å så sätt att hon fick i uppdrag att överlämna inbjudningsbrevet till
hr Winquist. För att se till att den andra revisorn, hr Tom Eriksson, fick
sin inbjudan anbeföll hr Javadi stackars hr Hampus B Hallberg att läm-
na över brevet till honom. Hr Javadi tyckte detta var en bra idé eftersom
de bor i samma trappuppgång. Det som inte var en bra idé var att lämna
över detta brev till hr B Hallberg under Sektionen för Medicinsk Tekniks
15-årsjubileumsfest. Hr Javadi hade dock ställt kontrollfrågan: ”kommer du
att sova hemma ikväll?”, vilket hr B Hallberg ska ha svarat ja å. Den kon-
trollfråga hr Javadi inte ställde var: ”vet du vem hr Tom Eriksson är?”.
Detta var antagligen problem nummer ett (1). Problem nummer två (2)
var att hr B Hallberg givetvis inte lyckades ta sig hem efter Sektionen för
Medicinsk Tekniks 15-årsjubileumsfest. Hr Eriksson fick därav aldrig något
brev under kvällen (eller morgonen). Dock ska han (men detta granskas av
VAR-domare) ha fått en bild å inbjudan under denna dag.

2 Justeras:
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2.3 Rapport från Resistor tillika Sekreterare

Hrn Mig Själv erinrar mötet om att han faktiskt skriver protokoll samt att
han snart ska ha överlämning med sin efterträdare.

2.4 Rapport från SNO

Frkn Julia Gelmanovksa närvarar ej och kan därför inte ge någon rapport.

2.5 Rapport från trAMSe

Hr Kollberg låter veta att monstertrucksföretaget Scania Aktiebolag visst
inte förstod att de behövde betala för att få komma och lunchföreläsa för
sektionen. Vidare har han haft lite andra arrangemang med Northvolt och
Hitachi Energy. Efter detta visar det sig visst att alla måste lämna loka-
len å gr. av brandlarmet. Mötet tar sig därför raskt till ett grupprum i
E-byggnaden. Dock hinner mötet knappt ens börja igen innan hr Höglund
berättar att vi måste återgå till Funqrummet (brandlarmet har stängts av)
eftersom han är brandansvarig (men alltså inte ansvarig för någon brand)
för sillizen.

2.6 Rapport från Kollektor tillika Ekonomiansvarig

Hr Nicolausson har fixat för sin överläming med hr Winquist. Han har även
beställt ett Fortnox-bankkort som kanske kan medföra automatisk bokfö-
ring. Det är också fortsatt bankstrul eftersom hrr Alexander Malmberg och
Jacob Björns har fullmakter för sektionen. Vidare har han gjort samtliga in-
vesteringar för året och ska snart fakturera Sektionen för Medicinsk Teknik.

2.7 Rapport från Källarmästare

Hr Emil Karlsson är ej här och kan därför inte ge någon rapport.

2.8 Rapport från Klubbmästare

Frkn Höög berättar att det snart är LussePRe (LussePRost) och att hon rå-
kat använda ett gammalt formulär för försäljningen (vilket givetvis medfört
lite strul). Hon har även haft sin sista torsdagspub, eftersom den sista puben
kommer hållas å en fredag. Vidare uppdagas det att frkn Höög varit å exakt
precis noll (0) fredagsmöten. Hon berättar dock att hon alltid brukar vara
i Tolvan när det är fredagsmöten. Vi andra påstår att detta inte förbättrar
hennes ställning.

2.9 Rapport från Fø F

Hr Höglund anser att han inte gjort någonting sen senaste mötet. Dock har
han valts till sektionens nästa ordförande. Idag under sillizen som han var
ansvarig för var de endast två (2) starka gubbar fram tills ungefär kl. tolv

3 Justeras:
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(12). Vidare gick brandlarmet - enligt vakten - å gr. av överbefolkning och
global uppvärming.

3 Beslutsärenden

3.1 Välja in gästmedlemmar

Frkn Björklund tycker att det vore bra att välja in fler gästmedlemmar ef-
tersom vi missade några (lämpliga) förra tillfället.

Mötet väljer Markus Hofer, Andreas Larsson, Armin Shafiei, Nella Siitonen,
Cay Lindberg och Fanny Birath till gästmedlemmar i Konglig Elektrosektio-
nen

3.2 Inköp av köksmaterial

Jag tycker vi ska köpa in nya prylar till köket i Tolvan eftersom många för-
svunnit. Hr Nicolausson tycker att det börjat bli en trend att vi köper in
en massa prylar som Sektionen för Medicinsk Teknik också borde stå för
vilket gör att vi indirekt sponsrar deras ekonomi ganska mycket. Vidare tar
han upp att det kanske bör ses över om det borde struktueraras upp hur
sektionsgemensamma införskaffanden ska struktureras betalningsmässigt.

Mötet godkänner yrkandet om att sektionen köper in köksmateriel till Tol-
van.

4 Diskussionsärenden

4.1 Fakturering Medtek

Hr Nicolausson kommer faktuera för bilkostnader, kontormatrial och pre-
vårbal. Vi andra tycker det ser rimligt ut.

4.2 Representationsbudget

Hr Nicolausson påminner resterande styrelse om att lägga in sina represen-
tationskostnader så att skatteåterbäringen kan betalas ut.

4.3 Gemensam överlämning

Det bestäms å hr Höglunds förfrågan att en gemensam överlämning ska äga
rum den 16 januari.

4 Justeras:
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5 Övrigt

5.1 Övriga frågor

Det påminns om att vi ska å middag nästa vecka samt att vi behöver en
present till styrelsen för Sektionen för Medicinsk Teknik. Mötet utbrister i
en slags gemensam suck. Sen säger hr Javadi att faktiskt redan ordnat en
present.

5.2 Beslutsuppföljning

Alpha blev vald till Fan- och Råttbärare, vi har nu valt in gästmedlemmar
och utlåningsblanketten inväntar godkännande av styrelsen för Sektionen
för Medicinsk Teknik.

5.3 Nästa StÖT

Nästa möte kommer hållas å nyårsafton, dock inte å aftonen.

5 Justeras:
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5.4 Mötets högtidliga avslutande

StyrelseÖverläggningsTräffen avslutas klockan 16:48 av Supraledare Elin
Björklund.

Vid protokollet Justeras

Johan Wirén
Resistor
Elektrosektionen
THS

Elin Björklund
Supraledare
Elektrosektionen
THS
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